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РЕФЕРАТ
Дипломный проект содержит 104 с., 10 рис., 20 табл., 12 источников и 8 

листов графической части формата А 1.

СИСТЕМА МЕНЕДЖМЕНТА КАЧЕСТВА, МОДЕЛЬ САМООЦЕНКИ, 
ПРОЦЕССЫ, УРОВНИ ЗРЕЛОСТИ, КРИТЕРИИ КАЧЕСТВА

Объектом является модель самооценки предприятия в области качества.

Цель работы — разработка методики определения зрелости системы 
менеджмента качества на предприятии.

В процессе работы проводился анализ состояние системы менеджмента 
качества ОАО «Минское производственное кожевенное объединение», дан 
обзор моделей самооценки в области качества.

В результате работы создана методика для определения уровня зрелости 
системы менеджмента качества на предприятии. Проведено определение 
себестоимости разработки методики определения зрелости СМК, 
рассматриваются вопросы охраны труда при работе специалиста по качеству 
на предприятии.



REPORT
The diploma project contains 104 pages, 10 figures, 20 tables, 12 sources and 

8 sheets of the graphic part of the A1 format.

QUALITY MANAGEMENT SYSTEM, SELF-ASSESSMENT MODEL, 
PROCESSES, MATURITY LEVELS, QUALITY CRITERIA

The object is a self-assessment model of an enterprise in the field of quality.

The purpose of the work is to develop a methodology for determining the 
maturity of the quality management system at the enterprise.

In the course of the work, the state of the quality management system of JSC 
"Minsk Industrial Leather Association" was analyzed, an overview of self­
assessment models in the field of quality was given.

As a result of the work, a methodology was created to determine the level of 
maturity of the quality management system at the enterprise. The cost of developing 
a methodology for determining the maturity of the QMS was determined, the issues 
of labor protection during the work of a quality specialist at the enterprise are 
considered.
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